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Närvarande var 

Enköpings BS Anders Lövling 

Märsta BK Göran Thunander, Inger Norling 

Norrtälje BS Kjell Simonsson 

Uppsalabridgen Ping Huang, Marito Karlsson, Ryszard Sliwinski 

 Kjell Hedman 

Upplands BF Linnea Edlund 

Väsbybridgen Gunnar Allard 

Väsbypensionärerna Anita Hammarstedt 

 

 

Välkommen och presentation 

Linnea hälsade välkommen. Därefter gick vi varvet runt och presenterade 
oss. 

 

Klubbarnas verksamhet 

- Klubbarna  berättade om sin verksamhet occh  de problem/möjligheter 
som föreligger. 

- Vi var överens om att lokalfrågan är viktig och att en egen lokal är ett 
plus. 

- Enköping har god kursverksamhet  och spelar mycket aktivt. Klubben är 
den just nu kanske mest aktiva i distriktet. 

 

Diskussionspunkter 

- Vi konstaterade att Onlinespel i princip inte är en konkurrerande 
verksamhet till spel i lokal. 

- Mentorverksamhet är positivt och bör genomföras efter avslutad kurs. 

- Ruterutbildning behövs eftersom systemet är komplicerat. Linnea 
informerade om att ett arbete pågår för att ta fram ett enklare och mer 
lätthanterligt rapporteringssystem. 

- Kursverksamhet pratade vi om. I Väsby finns en mycket duktig 
bridgelärare och ett besök för att lära av denne kan vara positivt. 

- Föreslogs att vi genomför en ”kick-off” där vi gemensamt diskuterar 
kursverksamhet och delar med oss av erfarenheter. 

 

Distriktsstyrelsens roll 

Gruppen hade inte några konkreta förslag på distriktstyrelsens roll.  

 

Anteckningar gjorda efter bästa förmåga 

[Kjell Simonsson] 

 
 


